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 9111מאי  92ראשון  יום 

 
 //70117פרוטוקול ישיבת המועצה מן המניין מס' 

 0:77/שעה  //17 במאי 12, תאריך רביעימיום 
 מקום הישיבה: אולם הישיבות

 
 

 ראש העירייה -  פאיז אבו צהבאן משתתפים ה"ה: 
 סגן ומ"מ ראש העירייה - ד"ר עאמר אלהוזייל

 סגן ראש העירייה - סאלם אבו מדיע'ם
 העירייהסגן ראש  - עבדאללה אלעוברה   
 חבר העירייה - אחמד אבו מדיע'ם   

 חבר העירייה -  יוסף אלעמור
 חבר העירייה - סלימאן אבו בלאל

 חבר העירייה -  עבד אלטלאלקה
 חבר העירייה - עודה אלעתאיקה

 חבר העירייה -  עדנאן אלעוברה   
 העירייה חבר - רבחי אבו אלטייף   

 
 חבר העירייה - טלאל אלקרינאוי  ה"ה:נעדרים 

 , התנצלחבר העירייה -  יוסף אבו זאייד
     , באבלחבר העירייה - מוחמד אבו סיאם

 חבר העירייה - ד"ר עותמאן אלקרינאוי
    

 מזכיר העירייה -  עלי אבו אלחסן  סגל ה"ה:
 מהנדס העיר - אברהים אבו סהיבאן   
 המבקר העיריי -  עאמר אבו האני   

 המועצה  היוצאחבר  -  סלמאן אלקריני
 

 על סדר היום:
 

 הצהרת אימונים לחבר המועצה החדש עבד אלטלאלקה. .1
 
 ₪. 3,052,800בי"ס אבן ח'לדון בסך  – 523אישור הקטנת תב"ר מס'  .2

 

 עבור בי"ס אלע'זאלי.₪  249,900בסך  – 400אישור הגדלת תב"ר מס'  .3

 

 ₪. 5,711,280י"ס דאר אלקלם בסך בניית שלב ד' ב – 531אישור תב"ר מס'  .4

 

 ימי לימוד בשבוע בבתי הספר ברהט. 6הפעלת  .5
 

 
 

 הצהרת אימונים לחבר המועצה החדש עבד אלטלאלקה – /סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
, אך כדי שתהיה חבר  מועצה עם זכויות, הנך קהלעבד אלטלאאת חבר המועצה החדש  ראשית, אנחנו מברכים

 ונים.נדרש להצהיר אימ
 

 א)ג( לפקודת העיריות )נוסח חדש(. 24אני אקרא ההצהרה ואתה משיב מתחייב אני, להלן הנוסח על פי סעיף 
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 "מתחייב לשמור אימונים למדינת ישראל, ולמלא באמונה את שליחותי כחבר מועצת העיר רהט"
 

 עבד אלטלאלקה:
 מתחייב אני.

 
 פאיז אבו צהבאן:

 ועצה היוצא מו הצלחה במילוי תפקידו, ותרשו לי להודות לחבר הברכות לחבר המועצה, ומאחלים ל
בשמי ובשם חברי מועצת העיר, על פועלו, ותרומתו בתקופת כהונתו כחבר מועצה, נותן  סלמאן אלקריני,

לתושב, ועובדה  תוועצה פעיל, פעל לאינטרס של התושב ודגל תמיד שיש לשפר השירמשירותיו לחברה, חבר 
 לתרום חלקו . ועצה, כדי לאפשר לחברו עבד אלטלאלקה,התפטר מחברות במ

 
 שוב תודה לחבר סלמאן אלקריני, ועכשיו נותן רשות הדיבור ליו"ר הרשימה ד"ר עאמר אלהוזייל.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 יש לציין למען האמת שהחבר סלמאן אלקריני תמיד נלחם למען התושב, ונלחם למען העקרונות שלו באומץ רב.
 

 מודה לחבר סלמאן אלקריני על עשייתו למען העיר מתוקף היותו חבר מועצה.הנני 
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
יש לציין שסלמאן חבר מועצה פעיל, עבדנו ביחד בוועדות העירייה השונות, ואני מעיד תרמת הרבה, והיית 

עבד אלטלאלקה  דוגמא בנחישות ועמידה על עקרונות, תבורך, ומאחל לך הצלחה בהמשך דרכך, ומאחל לחבר
 הצלחה.

 
 סלימאן אבו בלאל:

לפני התודות לחבר סלמאן, תרשו לי להביע עמדתי שצריך להפסיק עם מושג הרוטציה, עד שחבר המועצה לומד 
ת פירות מתחלף עם אחר, בכל זאת, היית חבר אמיץ, ובעל עקרונות, ומאחל לך הצלחה ותפקידו ומתחילים לרא

 בהמשך דרכך.
 

 יוסף אלעמור:
עקרונותיך, ומאחלים לחבר עבד הצלחה במילוי חלים לך הצלחה, האמת הייתה חבר מועצה שעמדת על מא

 תפקידו. 
 

 עבד אלטלאלקה:
שיים כספיים, ולמרות כל ייה, נכנס בזמן שהעירייה הייתה בקאני מודה לחבר סלמאן, למרות שכאשר נכנס לעיר

 ידי ולשאת באחריות של חבר המועצה.זה שמעתי עליו דברים טובים, ומקווה שאצליח למלא תפק
 

 פאיז אבו צהבאן:
תודה לחברים על הדברים שנאמרו בעד החבר סלמאן אלקירני, אך יש לציין, שאני מבקש אישור המועצה, 

 למנות את החבר עבד אלטלאלקה במקומו בכל הוועדות.
 
 
 
 

 :בוועדות כחבר וועדה עבד אלטלאלקה:     אושר פה אחד בחירת החבר ההחלט
 כספים, מל"ח, הוועדה לענייני ביקורת, תמיכות, איכות הסביבה.                   
 לקידום מעמד הילד. כיו"ר הוועדה                   
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 ש"ח. 5,721,077בי"ס אבן ח'לדון בסך  – 215אישור הקטנת תב"ר מס'  – 1סעיף מס' 
 

 יוסף אלעמור:
 מדוע מקטינים תב"ר?

 
 צהבאן:פאיז אבו 

 מבקש מיו"ר וועדת הכספים להסביר לחברים.
 

 ד"ר עמאר אלהוזייל:
ש"ח ממפעל הפיס,  10,298,960ובסך  מ"ר,  2,249של  הבפרוגראמח'לדון, הוגשה בקשה לתקציב בי"ס אבן 

קיימנו  –ההרחבה  -בדרום רהט,  5ולאור הלחץ בבי"ס אבן סינא, חשבנו להקים בי"ס יסודי חדש במתחם 
, ובכך 5"ס אבן ח'לדון לטובת בי"ס חדש במתחם יכמנו שנייעד חלק מהמימון של בים משרד החינוך, וסישיבה ע

 .2011/2012בתי הספר, כאשר הציפי לאכלסם בשנת הלימודים  נתחיל בבנייה בשתי
 

 רבחי אבו אלטייף:
עירייה תתקע עם , כי אם אין, ה?יש התחייבות בכתב ממשרד החינוך, שיממן המשך הבנייה בשתי בתי הספר

 שתי בתי ספר ולא תוכל לאכלסם בזמן.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
יש סיכום ישיבה עם משרד החינוך, בהשתתפות רה"ע ויגאל צרפתי ממשרד החינוך, אשר הבטיח שיממן את 

 השלמת הבנייה.
 

 רבחי אבו אלטייף:
 סימן שאין התחייבות בכתב ממשרד החינוך, סיכום הישיבה זה לא התחייבות.

 
 יוסף אלעמור:

 העירייה לקחה על אחריותה, החלוקה הזו, ללא מכתב התחייבות.
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 לא תהיה ברירה למשרד החינוך, אלא להשלים את הבנייה של בתי הספר.

 
 פאיז אבו צהבאן:

ש"ח לבי"ס  3,052,800ש"ח, אנחנו מייעדים מתוך זה סכום של  10,298,960הפיס היה המענק הראשוני ממפעל 
 ש"ח, אני מביא להצבעה. 7,246,160, ובכך המענק הסופי של בי"ס אבן ח'לדון יהיה 5במתחם 

 
 חברים נגד,   אין נמנעים.  5חברים בעד,     0
 
 

 .ש"ח 3,052,800בסך  523אושר ברוב קולות להקטין תב"ר מס'      החלטה:
 ממפעל הפיס. 82/2011מענק מס'  618231ש"ח, סמל מוסד  7,246,160ולעדכן התב"ר לסכום של                    

 
 
 

 רבחי אבו אלטייף:
 מנמק התנגדותי, כי אני לא רואה מכתב התחייבות ממשרד החינוך להשלמת המימון בעתיד.

 
 סאלם אבו מדיע'ם:

 חי.מצטרף ומאמץ דברי החבר רב
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 ש"ח עבור בי"ס אלע'זאלי 109,977בסך  077אישור הגדלת תב"ר מס'  – 5סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
 עבור הצטיידות לבי"ס אלע'זאלי, וזה מימון משרד החינוך.

 
 מר אלהוזייל:אד"ר ע

 ביה"ס מוכן, וזה השלמת ציוד לבי"ס.
 

 סלימאן אבו בלאל:
לתלמידים בי"ס מודרני, ובכך חוסלו הקרוונים שהיו   ושיהיהע'זאלי, זה דבר טוב ומבורך, לצייד את בי"ס אל

 מאכלסים אותם בתלמידים.
 

יפול כיאות, אנחנו לא רוצים טאך זה לא נותן רשות להזניח בי"ס בית אלחכמה, גם מגיע לבי"ס שדרוג, ו
 , ויהיה שביתות והפגנות.להמתין עד לתחילת שנת הלימודים

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

תי ישיבה בעניין בי"ס בית אלחכמה, והזמנתי לשיחה מהנדס העיר, וסגן מהנדס העיר, ובקשתי שיביאו יזמ
הצעות לשדרוג ביה"ס בית אלחכמה, אך יש לציין שאין מחסור כיתות בבי"ס בית אלחכמה, נכון שדרוש שיפור 

 המבנה פיזית.
 
 

  618629רד החינוך, סמל מוסד :     אושרה הגדלת התב"ר פה אחד, כאשר מקור המימון משהחלטה
 .2009/03/032מס' התחייבות                   

 
 
 

 ש"ח. 107,//2,0בניית שלב ד' בי"ס דאר אלקלם בסך  – /25אישור תב"ר מס'  – 0סעיף מס' 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
 שלב ד' כולל מגרש ספורט, וזה השלב הסופי לבי"ס דאר אלקלם.

 
 

 648238פה אחד, כאשר מקור המימון משרד החינוך, סמל מוסד  :     אושר התב"רהחלטה
 .2011/03/032התחייבות מס'                    

 
 
 

 ימי לימוד בשבוע בבתי הספר ברהט. 6הפעלת  – 2סעיף מס' 
 

 פאיז אבו צהבאן:
עלתה כבר  , ומערכת השעות צפופה מאוד, ההצעה הזו15:30יש הצעה, התלמידים חוזרים הביתה היום בשעה 

 ימי לימוד בשבוע זה בכל הישובים הערביים בצפון. 6בשנה"ל שעברה, 
 

 ד"ר עאמר אלהוזייל:
ימים בשבוע פרט, לבתי הספר  6רוצה להוסיף לדברי רה"ע, בסקטור היהודי והסקטור הערבי בצפון לומדים 

הצפון היה רוב מוחץ, ובאו ימים בשבוע, וזה תוצאה משנים קודמות, כאשר המורים מ 5הערביים בנגב לומדים 
 ימים בשבוע. 5לקראתם והוחלט שזה יהיה 

 
כי קיימת צפיפות במערכת השעות, לא יכולים לממש את בשנתיים האחרונות קבלנו בקשות ממנהלי בתי ספר 

 כל שעות הלימוד, מהסיבות, שאין זמן מספיק, ואין אפשרות לפיצול כיתות.
 

 .15:30ארוך )יוח"א( הילדים חוזרים הביתה בשעה  חלק מבתי הספר מופעל בהם יום חינוך
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 אחמד אבו מדיע'ם:
 למי אתה מתכוון כל בתי הספר ברהט, יסודי ועל יסודי, או רק על יסודי?

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 לאור הלחץ בעל יסודי המנהלים נאלצים להפעיל בתי ספר בימי שישי, שבת על דעתם.
 

 יוסף אלעמור:
 ות.ר לבגרוזה הכנה ותגב

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

יותר מפעם אחת והמליצה  וועדת החינוך התכנסה, והמליצה למועצת העיר, יש לציין שוועדת החינוך דנה בנושא
 פה אחד למועצת העיר.

 
 רבחי אבו אלטייף:

 האם יש לזה תקציב?
 

 אחמד אבו מדיע'ם:
דה שזה היו"ר של הוועדה ונציג וועד בישיבה האחרונה של וועדת החינוך, סך הכל השתתפו רק שני חברי ווע

חברים אפילו שזה מותר, לאור  2חברים, לא חוכמה לקיים הדיון רק עם  9חברים מתוך  2ההורים, שהם 
 חשיבות הנושא מציע לקיים דיון עם מספר חברים יותר.

 
 ד"ר עאמר אלהוזייל:

 כוועדת חינוך מביאים המלצה למועצה.
 

 פאיז אבו צהבאן:
"ר הוועדה לכנס את הוועדה פעם נוספת ולגייס את כל החברים, וכמו כן להזמין המפקחים ממשרד אני פונה ליו

 החינוך בתור משקיפים, ולהביא את זה פעם נוספת למועצת העיר.
 
 
 

 בוועדת החינוך. ר:     להעביר את הנושא לדיון חוזהחלטה
 
 
 

 ננעלה הישיבה,
 
 

_____________        ______________ 
 פאיז אבו צהבאן         י אבו אלחסןעל

 ראש העירייה          מזכיר העירייה
 

 תפוצה:
 מבקר המדינה 

 הממונה על המחוז, משרד הפנים 
 חברי העירייה
 גזבר העירייה
 דובר העירייה

 היועץ המשפטי של העירייה
 מבקר העירייה

 הנהלת חשבונות
 חשב מלווה

  -------------------------------------------- 
 הודפס ע"י וינברגר מירי מזכירת מזכיר העירייה


